
FOR IMMEDIATE RELEASE 

ULTRASONE Introduces Signature PURE Headphones:  

 

Decades of innovation and customer-centric research have resulted in Signature PURE 

Headphones that meet the needs of today's consumers. 

 

Munich High-End Show in Germany, May 18 to 21, 2023: Experience the pinnacle of 

audio performance and affordability in one groundbreaking package. 

 

Munich, Germany - ULTRASONE, a brand renowned for its superior audio performance, 

is proud to introduce the Signature PURE headphones. These headphones result from 

extensive market research and a deep understanding of our customers' needs. Our 

commitment to providing exceptional value for money has been a hallmark of our 

brand for decades, and the Signature PURE headphones are no exception. 

 

In-Depth Market Research:  

• A thorough understanding of our customers' audio preferences and pain points  

• A focus on affordability and accessibility without sacrificing sound quality  

• A customer-centric approach to product development that has led to exceptional 

innovation 

 

Unmatched Value for Money:  

• Unparalleled sound quality, rivaling even the most expensive headphones on the 

market  

• Elegant design and superior craftsmanship, reflecting our commitment to excellence  

• Affordable pricing that ensures accessibility without sacrificing quality 

 

A Legacy of Innovation:  

• Building upon a rich history of success and innovation in the audio industry  

• Consistently exceeding expectations of high-quality products and craftsmanship  

• Embracing innovative technology while honoring traditional craftsmanship 

 

Munich High-End Show – A Celebration of Excellence:  



• Witness the launch of the Signature PURE headphones and experience their 

unmatched sound quality  

• Discover the legacy of ULTRASONE and learn about our commitment to quality and 

innovation  

• Meet the ULTRASONE team and join a community of passionate audiophiles and 

music enthusiasts 

 

About ULTRASONE: 

As a leader in the audio industry, ULTRASONE has earned its place as the top choice 

for discerning audiophiles, sound engineers, and DJs worldwide.  

Our dedication to traditional craftsmanship and cutting-edge technology has 

consistently delivered exceptional products that offer outstanding value for money. 

Take your chance to experience the pinnacle of audio performance with the Signature 

PURE headphones.  

 

For more information, visit http://www.ultrasone.com/ or email info@ultrasone.com. 

 

Experience the future of audio with ULTRASONE's Signature PURE headphones, the 

perfect blend of affordability, innovation, and exceptional sound quality. 

 

Warm regards, 

Michael Willberg  

CEO  

ULTRASONE  

just listen GmbH  

Gut Raucherberg  

DE-82407  

Wielenbach  

GERMANY 

 

 

 

 

 

http://www.ultrasone.com/
mailto:info@ultrasone.com


FÜR SOFORTIGE VERÖFFENTLICHUNG  

 

ULTRASONE stellt Signature PURE Kopfhörer vor: 

Jahrzehntelange Innovation und kundenorientierte Marktforschung haben zu den 

Signature PURE Kopfhörern geführt, die den Bedürfnissen der heutigen Verbraucher 

gerecht werden. 

 

Munich High-End Show in Deutschland, 18. bis 21. Mai 2023: Erleben Sie die 

Spitzenleistung und Erschwinglichkeit in einem bahnbrechenden Produkt. 

 

München, Deutschland - ULTRASONE, eine Marke, die für ihre herausragende 

Audioleistung bekannt ist, stellt stolz die Signature PURE Kopfhörer vor. Diese 

Kopfhörer sind das Ergebnis umfangreicher Marktforschung und eines tiefen 

Verständnisses der Bedürfnisse unserer Kunden. Unser Engagement für ein 

hervorragendes Preis-Leistungs-Verhältnis ist seit Jahrzehnten ein Markenzeichen 

unseres Unternehmens und die Signature PURE Kopfhörer sind keine Ausnahme. 

 

Tiefgreifende Marktforschung:  

• Ein gründliches Verständnis der Audio-Präferenzen und Schmerzpunkte unserer 

Kunden  

• Ein Fokus auf Erschwinglichkeit und Zugänglichkeit ohne Einbußen bei der 

Klangqualität  

• Eine kundenorientierte Herangehensweise an die Produktentwicklung, die zu 

außergewöhnlicher Innovation geführt hat 

 

Unschlagbares Preis-Leistungs-Verhältnis:  

• Unübertroffene Klangqualität, die selbst mit den teuersten Kopfhörern auf dem Markt 

konkurrieren kann  

• Elegantes Design und hervorragende Verarbeitung, die unser Engagement für 

Exzellenz widerspiegeln  

• Erschwingliche Preise, die Zugänglichkeit gewährleisten, ohne die Qualität zu 

beeinträchtigen 

 

 



Eine Geschichte der Innovation:  

• Aufbauend auf einer langen Geschichte von Erfolg und Innovation in der Audio-

Industrie  

• Konsequent die Erwartungen an hochwertige Produkte und Handwerkskunst 

übertreffen  

• Innovative Technologie umarmen und gleichzeitig traditionelles Handwerk ehren 

 

Munich High-End Show - Eine Feier der Exzellenz:  

• Erleben Sie die Markteinführung der Signature PURE Kopfhörer und genießen Sie ihre 

unvergleichliche Klangqualität  

• Entdecken Sie die Geschichte von ULTRASONE und erfahren Sie mehr über unser 

Engagement für Qualität und Innovation  

• Treffen Sie das ULTRASONE-Team und werden Sie Teil einer Community von 

leidenschaftlichen Audiophilen und Musik-Enthusiasten 

 

Über ULTRASONE:  

Als Marktführer in der Audio-Industrie hat sich ULTRASONE als erste Wahl für 

anspruchsvolle Audiophile, Tontechniker und DJs weltweit etabliert. Unser Engagement 

für traditionelles Handwerk und modernste Technologie hat konsequent 

außergewöhnliche Produkte geliefert, die ein hervorragendes Preis-Leistungs-Verhältnis 

bieten. Nutzen Sie die Chance, die Spitzenleistung der Audio mit den Signature PURE 

Kopfhörern von ULTRASONE zu erleben. 

Besuchen Sie uns für weitere Informationen auf http://www.ultrasone.com/ or 

email info@ultrasone.com. 

 

Erlebe die Zukunft des Hörens mit dem Signature PURE Kopfhörer von ULTRASONE, 

der perfekten Mischung aus Erschwinglichkeit, Innovation und außergewöhnlicher 

Klangqualität. 

Herzliche Grüße,  

Michael Willberg CEO  ULTRASONE  just listen GmbH  

Gut Raucherberg  

DE-82407  

Wielenbach  

GERMANY 

http://www.ultrasone.com/
mailto:info@ultrasone.com

